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Úvod 

Sdružení pro ploché střechy bylo založeno za účelem přispět ke zkvalitnění přípravy a realizace 
plochých střech na domácím trhu. S podporou všech zakládajících členů byla v průběhu uplynulých 
4 let realizována řada technických seminářů v České i Slovenské republice se zaměřením na 
představení systémově jednotného pohledu na navrhování, pokládku všech vrstev a potřebných 
doplňků, kontrolu montáže a garanci plochých střech ve všech podstatných souvislostech a 
vzájemných vazbách jednotlivých komponent střešní skladby. 

Konkrétními výstupy ze společné odborné činnosti jsou technické semináře pro projektanty a 
realizátory, katalogové listy, doporučené skladby střešního pláště, konstrukční manuál, odborné 
články a další technické podklady volně dostupné pro odbornou i laickou veřejnost na webových 
stránkách sdružení.  

Setkání významných obchodních partnerů jednotlivých členů sdružení bylo iniciováno s cílem 
získání informací o vnímání sdružení a jeho činnosti odbornou veřejností, ověření smysluplnosti 
jeho současného směřování a vytyčení nové strategie pro další období.  

 

Příprava setkání 
 
Formát setkání byl koncipován jako neformální setkání zástupců významných obchodních partnerů 
jednotlivých členů sdružení se zaměřením na projekční a realizační firmy z oblasti plochých střech. 
Smyslem setkání byla odborná diskuze mezi projektanty a realizátory na témata nabídnutá členy 
sdružení v rámci představení firem a přednáškami externích odborníků. Při precizování programu 
setkání nebyla opomenuta jeho společenská část jako příležitost pro technické konzultace a 
navázání pracovních i osobních kontaktů. 
Přátelské prostředí rekonstruovaného hotelu Podlesí, bylo zvoleno na základě náročného výběru 
s důrazem na kongresové vybavení, perfektní servis, kvalitní kuchyni a volnočasové aktivity. 
S odstupem času můžeme konstatovat, že naše očekávání byla beze zbytku naplněna. 
 
 

     
 
   Hotel Podlesí, Sněžné 
 
 



 
Oficiální část setkání 
 
Počet účastníků setkání byl limitován kapacitou hotelu a doporučenou kvótou 10 až 12 osob na 
člena sdružení. Veškerá agenda spojená s organizací setkání byla díky obětavému přístupu všech 
členů sdružení, zvládnuta s bravurou. Zvláštní poděkování zaslouží Ing. arch. Luděk Kovář ze 
společnosti PUREN a paní Halina Kučerová ze společnosti Rockwool.   
Po přivítání pozvaných VIP partnerů byl zahájen dopolední programový blok úvodním slovem, 
kterého se ujal Ing. Petr Epstein ze společnosti Rockwool. Následně byli představení jednotliví 
členové sdružení formou krátkých prezentací jejich zástupců. Dopolední teoretická část programu 
byla ukončena společným obědem v hotelové restauraci.  
 

   
 
Představení zástupců členů sdružení.                   Úvodní slovo Ing. Petr Epstein. 
 
 
Odborná p řednáška na téma „Životnost staveb“  
 
Odborná přednáška na dané téma byla prezentována Ing. Ivanem Misarem, Ph.D. V rámci 
obsahově i technicky perfektní prezentace seznámil účastníky s legislativními pořádky i nepořádky a 
možnostmi využití těchto informací ve stavební praxi. Současně upozornil na iniciaci změn v rámci 
revize technických norem s cílem správného uchopení tématu životnosti staveb a záruky za jakost.  
 

    



 
 
Odpolední blok 
 
V rámci odpoledního programu připravili jednotliví členové sdružení praktické ukázky systémových 
řešení montáže mechanicky kotvených tepelných izolací a hydroizolačních povlaků. Tato část 
programu byla dislokována v exteriéru, před hlavní budovu hotelu. Počasí umožnilo 
bezproblémovou prezentaci, doplněnou komentářem s volnou diskuzí k předváděným činnostem. 
Zájem zástupců aplikačních firem i projektantů překonal naše očekávání.  Možnost ověření si 
vlastních praktických dovedností na připravených maketách, byla účastníky ochotně využita.  
 

  
 
Zahájení praktické prezentace sdružení.           Ukázka kotevní techniky EJOT. 
 
V rámci prezentace společnosti EJOT byl představen kotevní automat ECO set HTK s možností 
praktického vyzkoušení si zařízení dobrovolníky. Zájem byl nejenom o praktické disciplíny, ale 
zazněla i celá řada odborných dotazů se stejně odborným komentářem technika společnosti EJOT 
CZ s.r.o. 
  

  
 
Opracování detailů v podání odborníka.           Opracování detailů v podání zručné projektantky. 

Výrobce hydroizolačních fólií Fatra, a.s., Napajedla předvedl systémové opracování detailů na 
tréninkové maketě. Tato byla dána k dispozici zájemcům o získání nových dovedností a to nejenom 
z oboru svařování plastů. Pro všechny byl připraven dostatek hydroizolační fólie a detailových prvků 
včetně svařovacího zařízení s odbornou asistencí zkušeného pracovníka. Tento byl připraven 
pomoci nejenom odbornou radou, ale i přímým vedením náročného procesu svařování. 

 



   
 
Praktická ukázka spojování asfaltových pásů.  Opracování detailů profesním pracovníkem. 

Společnost AXTER CZ s.r.o. v rámci praktické prezentace představila svařování průběžných i 
příčných spojů modifikovaných SBS pásů a na koutové maketě pak opracování detailů pomocí 
systémových tvarovek. 
Tento bod programu byl nad očekávání kladně hodnocen i jako příležitost pro diskuzi přímo nad 
prezentovanými detaily s možností bezprostřední reakce odborných pracovníků jednotlivých členů 
sdružení. 
 
Time out 
 
Ve spolupráci s vedením hotelu byl zajištěn „relaxační program“, který nabídl prohlídku pohádkové 
vesničky v přímém sousedství hotelu. Umístění pohádkových chaloupek do zalesněného svahu 
s nenásilným napojením na hlavní hotelový objekt evokovalo i v pokročilém podzimním dni 
příjemnou atmosféru ze života známých večerníčkových postaviček. Ve spojení s vtipným a znalým 
komentářem dvou průvodkyň se nejednalo jen o naplnění časového harmonogramu, ale o příjemný 
relaxační zážitek pro všechny zúčastněné. 
 

  
 

Pohádkové průvodkyně pohádkovou vesničkou. Zájemců o prohlídku bylo tudíž hojně. 
 
 
Přednášky a prezentace pozvaných host ů 
 
Pracovní část programu byla ukončena odbornou přednáškou Ing. Aleše Oškery, na téma 
mechanického kotvení střech a prezentací společnosti Kovové profily, Praha, zaměřenou na 
konstrukční řešení a zásady navrhování střešních ocelových konstrukcí a opláštění budov. 
Ing. Oškera patří k dlouholetým externím spolupracovníkům Sdružení výrobců pro ploché střechy a 
jeho přednáška přinesla řadu cenných technických informací pro všechny zúčastněné. 
Zástupce společnosti Kovové profily Praha, jako přizvaným partner sdružení, představila výrobní 
program firmy, a nastínila možnosti spolupráce se zaměřením na problematiku plochých střech. 
 



  
 
Prezentace Ing. Aleše Oškery.                            Představení společnosti Kovové profily, Praha.   
 
Závěrečné slovo s poděkováním všem zúčastněným za profesionální přístup k jednotlivým tématům 
pracovní části programu a aktivnímu zapojení se do diskuze, přednesl Ing. arch. Luděk Kovář, ze 
společnosti PUREN. 
 
 
 
Spole čenská část programu   
 
Členové sdružení připravili ve spolupráci s vedením hotelu bohatý společenský program s možností 
bezplatného využití všech sportovních zařízení, ať již vnitřního bazénu, sauny a fitness centra nebo 
dvoudráhového bowlingu a dalších aktivit. Součástí večera byla degustace pivních specialit a 
Svatomartinských vín z hotelové vinotéky. Pořadatelé připravili pro pozvané hosty bohatou tombolu, 
která si přívlastek „bohatá“ plně zasloužila. Dárků do tomboly bylo totiž tolik, že vyhrál skutečně 
každý. Večerní raut s nabídkou kvalitních specialit připravený hotelovou kuchyní byl průběžně 
doplňován a těšil se nemalému zájmu všech zúčastněných. V průběhu společenského včera 
panovala uvolněná atmosféra, ve které se navazovaly a utužovaly obchodní i osobní vztahy a 
diskutovala vysoce odborná i méně odborná témata. Jelikož převážná většina účastníků setkání 
byla v hotelu ubytována, protáhla se tato část programu přes půlnoc. Díky přátelské atmosféře a 
vstřícnosti personálu nebylo nutné stanovit „policejní hodinu“ a ukončení večera bylo spontánní 
podle osobních limitů každého účastníka. 
 
                           
Závěr 
 
Zvláštní poděkování zaslouží nejenom všichni organizátoři setkání a pozvaní zástupci VIP partnerů, 
ale rovněž vedení hotelu a vždy ochotný a profesionální personál.  
Hodnocení úspěšnosti celé akce je spíše na pozvaných hostech, nicméně dovolím si za 
organizátory celkové shrnutí, akce byla úspěšná. 
Organizátorů přinesla cennou zkušenost s přípravou a pořádáním takovýchto setkání včetně 
zásadních poznání o způsobu další spolupráce v rámci sdružení a přístupu sdružení k našim 
obchodním partnerům a odborné veřejnosti. Hrubé obrysy dalšího směřování sdružení byly 
načrtnuty bezprostředně po ukončení setkání a budou precizovány začátkem příštího roku na 
společném jednání. 
 
 
 
 

 
 
 


